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Summary in English

The scientific textis a systematic practical product, thanks to which a real phenomenon is studied
and analyzed based on a series of hypotheses and principles. It is important in the learner’s life
because it gives him enough space and complete freedom to express his thoughts and his

mistakes, and thus you can develop the student's personality, and make an effort to achieve

certain goals.

*The subject of our research is marked with: “The scientific text and its impact on enriching the

earnings of fourth year students. average.

Keywords: scientific text - ramifications - language skills - cognitive skills, behavioral skills -

fourth year average
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Résumé en Francais :
Le texte scientifique est un produit pratique systématique, grace auquel un phénoméne réel
est évalué et analysé surla base d'une série d’hypotheéses et de principes. C'estimportant dans
la vie de I'apprenant car cela lui donne suffisamment d'espace et une totale liberté pour
exprimer ses pensées et ses erreurs, et ainsi vous pouvez développer la personnalité de ['éléve,
et faire un effort pour atteindre certains objectifs.

*Le sujet de notre recherche est marqué par: «Le texte scientifique et son impact sur
I'enrichissement des revenus des éléves de quatrieme année. moyenne.
Mots clés : texte scientifique - ramifications - compétences langagiéres - compétences

cognitives, compétences comportementales - moyenne de quatrieme année.
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